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1. Pitanje postavljeno Ministarstvu odbrane BiH – “Da li je tačna informacija koju smo čuli 

na radionici u Doboju, održanoj 5. i 6. ovog mjeseca, da od ukupno 63 perspektivne 

lokacije vojne imovine za 50% nije spremna dokumentacija za uknjižbu, te da nije 

isključena mogućnost revidiranja utvrđenog spiska perspektivnih lokacija?” 

2. Pitanje postavljeno Predsjedništvu BiH – “Da li ste koristili mogućnost i pravo 

koordinacije u skladu s članom III. tačke 4. Ustava BiH i šta mislite, odnosno kakav je 

vaš stav o “mehanizmu koordinacije” koji se uspostavlja uprkos činjenici da za to postoji 

Ustavom određeno rješenje i institucija?” 

3. Pitanje postavljeno poslanicima u Predstavničkom domu – “I jedno pitanje za moje 

kolege, dakle ovo je neformalno, ne tražim formalni odgovor. Svjetski savez dijaspore 

poslao je na adrese svih parlamentarnih stranaka određene inicijative vezane za Zakon o 

popisu stanovništva. Nažalost, na nas to nije naslovljeno, pa bih volio znati, ne mora 

formalno da nam se odgovori, volio bih znati da li neko ima namjeru nešto činiti po ovoj 

inicijativi?” 

 

 


